



Terms and Conditions of Foreign Exchange Lucky Draw

1. The Foreign Exchange Lucky Draw (“**Lucky Draw**”) is only applicable to Clients who have performed an Eligible Lucky Draw Transaction during the period from 20 September 2021 to 31 December 2021 (both dates inclusive) (the “**Promotion Period**”) and fulfilled the requirements as set out below.
2. “**Eligible Lucky Draw Transaction**” refers to any single Foreign Exchange transaction successfully performed via Standard Chartered Online Banking (“**Foreign Exchange**” or “Own Accounts Transfer” or “International Transfer[^]” section) or Mobile Banking (“**Foreign Exchange**” or “Own Accounts Transfer” or “International Transfer[^]” section) (collectively, this “**Online Foreign Exchange platform**”) in an amount of at least HKD10,000 or equivalent. For non-HKD denominated transactions, the transaction amount will be converted into Hong Kong Dollars based on the relevant prevailing foreign exchange rate determined by the Bank.
3. Each client is entitled to one Lucky Draw entry for every Eligible Lucky Draw Transaction performed and up to a maximum of 10 entries during the Promotion Period. Clients who are entitled to the prizes for Lucky Draw should be the deal taker of the Eligible Lucky Draw Transaction.
4. In order to participate in the Lucky Draw, Clients shall visit sc.com/hk/en/fxrewards (the “**Webpage**”) during the Promotion Period. Any late entry will be invalid, and any prizes shown on the Webpage will be forfeited. The date and time of participating in the Lucky Draw according to the Bank’s record shall be final and binding.
5. Prizes for Lucky Draw include JPY50 Cash Reward or RMB50 Cash Reward or AUD50 Cash Reward or USD50 Cash Reward or EUR50 Cash Reward or GBP50 Cash Reward (each, a “**Cash Reward**”). For Clients who are entitled to the Cash Rewards, it is guaranteed that at least JPY50 Cash Reward will be awarded for each Lucky Draw entry.
6. If, for any reason, the number of Lucky Draw entries that a Client has submitted exceeds the number of entries that he/she is entitled to, only the Cash Reward(s) drawn (in chronological order) matching the Bank’s record will be valid and be awarded to the Client.
7. Clients must provide valid and accurate information (including Identity Document number) on the Webpage when entering the Lucky Draw. The record, once submitted, cannot be amended. In the event that any information provided on the Webpage is incorrect or invalid, the entry will be considered as invalid and no Cash Reward will be awarded.
8. Clients must not close the Webpage once the Lucky Draw starts. If the Lucky Draw result cannot be shown on the Webpage under whatever circumstances and conditions, the record of the Bank shall be final.
9. The personal data collected by the Bank is for the purpose of registration to this Lucky Draw and client identity verification which is for internal use only. Please visit <https://www.sc.com/hk/website-privacy-statement/> for more details.
10. For Clients who are entitled to Cash Reward, the Cash Reward will be credited to eligible Clients’ respective currency account(s) in Integrated Deposits Account either in sole name or joint names **on or before 28 February 2022**. If Clients do not have respective currency account(s), the Cash Reward will be converted into Hong Kong Dollars based on the relevant prevailing foreign exchange rate determined by the Bank and credited to Clients’ HKD account either in sole name or joint names, in the following sequence: 1) Integrated Deposits Account, 2) Statement Savings, 3) Passbook Savings or 4) Current Account. If Clients have more than one account under the same account type, the Bank will select the one with the earliest account opening date.
11. This Lucky Draw is not applicable to any party who enjoys staff rate privileges.
12. The Bank reserves the right to vary, modify and terminate this Lucky Draw and to amend any of these terms and conditions at any time without any notice. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
13. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Risk Disclosure Statement

- Foreign exchange involves risks. Fluctuation in the exchange rate of a foreign currency may result in gains or significant losses in the event that the customer converts deposit from the foreign currency to another currency (including Hong Kong Dollar).

Notes

- [^]Not applicable to FX transactions involving RMB/ KRW/ TWD/ MOP.
- This leaflet does not constitute any prediction of likely future price movements.
- Investors should not make investment decisions based on this leaflet alone.
- This leaflet has not been reviewed by the Securities and Futures Commission or any regulatory authority in Hong Kong.



外匯幸運賞之條款及細則

1. 客戶須於2021年9月20日至2021年12月31日(包括首尾兩天)(「**推廣期**」)內進行合資格外匯交易及符合以下所述之要求,方可參加外匯幸運賞(「**抽獎**」)。
2. 「**合資格抽獎交易**」即任何透過渣打網上理財(「**外匯交易**」或「我的戶口轉賬」或「海外轉賬[^]」選項)或流動理財(「**外匯交易**」或「我的戶口轉賬」或「海外轉賬[^]」選項)(統稱「**網上外匯交易平台**」)成功完成的單一外匯交易而交易額滿最少HK\$10,000等值。如客戶之交易金額為非港元,其交易金額將根據本行所決定之有關外幣兌換率兌換成港元後,再作計算之用。
3. 客戶於推廣期內每進行單一合資格外匯交易即可獲1次抽獎機會,而每名客戶可獲最多10次抽獎機會。符合資格獲贈現金獎賞之客戶須為進行合資格於抽獎交易之人士。
4. 客戶須於推廣期內到sc.com/hk/fxrewards(「**網頁**」)參加抽獎。任何過期之抽獎將被視為無效,而顯示於網頁之獎品亦會被取消。參加抽獎之日期及時間將以本行之紀錄為準。
5. 抽獎之獎品包括日元50現金獎賞或人民幣50現金獎賞或澳元50現金獎賞或美元50現金獎賞或歐元50現金獎賞或英鎊50現金獎賞(「**現金獎賞**」)。符合資格獲贈現金獎賞之客戶,保證最少獲取日元50現金獎賞。
6. 不論任何原因,如客戶參加抽獎的次數多於合資格的抽獎機會,只有符合本行紀錄的抽獎所獲的現金獎賞金額(按時間先後順序)將被視為有效及用作安排現金獎賞予客戶。
7. 客戶須確保於網頁抽獎時提供有效及正確之資料(包括身份證件號碼)。資料一經遞交,不可更改。若於網頁提供之資料不正確或無效,於此等情況下,該次抽獎將被視為無效及不會獲贈現金獎賞。
8. 抽獎一經開始,客戶不應關閉網頁。不論任何原因或情況,如抽獎結果未能顯示於網頁,本行之紀錄將為最終抽獎結果。
9. 本行所收集的個人資料只作本推廣之登記用途及客戶身份核實,並只供內部使用。詳情請參閱<https://www.sc.com/hk/website-privacy-statement/>。
10. 符合資格獲贈現金獎賞之客戶,現金獎賞將於**2022年2月28日或之前**存入合資格客戶之個人或聯名綜合存款戶口的相關外幣戶口。如客戶沒有相關外幣戶口,其現金獎賞金額將根據本行所決定之有關外幣兌換率兌換成港元後根據以下次序將現金獎賞存入客戶之個人或聯名港幣戶口:一)綜合存款戶口、二)月結單戶口、三)存摺儲蓄或四)支票戶口。若客戶擁有多於一個同一類別之戶口,本行將選擇最早期開立之戶口。
11. 此抽獎不適用於享有職員優惠匯率之人士。
12. 本行保留隨時更改或終止此抽獎,以及修訂所述任何條款及細則之權利。如有任何爭議,本行保留最終決定權。
13. 中英文版之內容如有任何歧義,在任何情況下概以英文版為準。

投資風險聲明

- 外匯買賣涉及風險。將外幣兌換為其他貨幣(包括港幣),外匯之升跌波幅或會令客戶賺取利潤或招致嚴重虧損。

註

- [^]不適用於人民幣/韓元/新台幣/澳門幣之外匯交易。
- 本單張並不構成對未來價格變動的任何預測。
- 投資者不應只單憑本單張而作出投資決定。
- 本單張未經證券及期貨事務監察委員會或香港任何監管機構審閱。